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Heyday: meet-up formāta tikšanās un filmas skate 19. decembrī 

19. decembrī plkst. 14:45 Daugavpils Marka Rotko mākslas centrā notiks galvenais pasākums Latvijā par radošo nozaru darbību “Heyday”.

Mītaps (meet-up) – ir brīvs un neformāls tikšanās veids, kura dalībniekus vieno galvenokārt kopīgas idejas un intereses. Plānotā „Heyday” mītapa ietvaros 
Jums būs iespēja tikties ar cilvēkiem, kuru ikdienas galvenā aizraušanās ir radoša pieeja biznesam, pilsētvides attīstība un citas kreatīvas idejas, gūstot 
iespēju uzklausīt viņu veiksmes stāstus, kā arī dibināt kontaktus ar citiem mītapa dalībniekiem.

„Heyday” mītapa programmā:
•	 Deniss Šukins (Денис Щукин) un Marija Burjaka (Мария Буряк) — starptautiskā projekta „Calvert Foruma” organizatori, kas pēta radošās nozares un 

to izpausmju piemērus, visdažādākajās pasaules valstīs. Projekta mērķis — sekmēt radošo industriju ekonomisko attīstību Krievijas pilsētās. „Calvert 
Forum” ir viens no organizācijas „Calvert 22 Foundation” apakš-projektiem, kura viens no galvenajiem uzdevumiem ir atbalstīt un sekmēt modernās 
kultūras izpausmju rašanos Krievijā, kā arī Austrumeiropas un Centrālāzijas valstīs (Sanktpēterburga, Krievija).

•	 Iļja Krasiļščiks (Илья Красильщик) — Internet-mēdija „Meduza” izdevējs. „Meduza” ir neatkarīgs, elektroniski iznākošs informatīvais portāls krievu 
valodā, kura redakcija atrodas Rīgā. Visnotaļ interesanta „Meduza” projekta daļa slēpjas tajā, ka tas ir pirmais izdevums Krievijas auditorijai, kas ticis 
specializēts pieejai tieši no mobilo ierīču platformām. No 2006. līdz 2008. gadam Iļja Krasiļščiks pildīja vietnes afisha.ru redaktora amata pienākumus, 
bet no 2008. līdz 2013. gadam, bija leģendārā žurnāla “Afisha” („Афиша”) galvenais redaktors (Rīga/Maskava).

•	 Alise Semjonova — datu vizualizācijas platformas „inforgr.am” līdzdibinātāja un dizainere. Vietne „infogr.am” ļauj ātri un viegli veidot infogrammas — tik 
ļoti mūsdienās populāro un noderīgo informācijas vizualizācijas rīku, ko ik dienu lieto miljoniem cilvēku visā pasaulē (Rīga).

•	 Amerikāņu fotogrāfa un režisora Garija Hastvita (Gary Hustwit) filmas “Urbanized” kolektīvā skatīšanās. Filma atklāj pilsēt-arhitektūras aizkulises, kas 
un kā veido mūsdienu pilsētas un kāda nākotne tās sagaida. Filmas noskatīšanās ļaus saprast bāzes pamatprincipus, kas ir sekmīgas pilsētvides 
plānošanas pamatā (ASV).

„Heyday” komanda jau iepriekš, 19. decembrī, aicina Jūs būt drošiem un aktīviem, nekautrēties uzdot Jūs interesējošos jautājumus, dibināt jaunus 
uz radošiem mērķiem tendētus lietišķos kontaktus vai arī vienkārši, tuvojošos ziemassvētku noskaņās, baudīt pasākuma atmosfēru, cienājoties ar 
gardākajiem cepumiem un kafiju Daugavpilī.
Ieeja brīva!

Jaunāko informāciju kā vienmēr, var atrast mūsu Facebook lapā: www.facebook.com/heyday.daugavpils .
Promo video: https://youtu.be/zSxjP3-3Vv8

Par mums:
„Heyday” – ir ilgtermiņa projekts, kas ir veltīts radošā pieejā balstītu nozaru atbalstīšanai un attīstībai. Projekta mērķis ir iedvesmot cilvēkus domāt 
radoši un ticēt savām idejām, meklējot visus iespējamos ceļus tos realizācijai. Tieši tāpēc mēs aicinām interesantākos un savās jomās labākos nozaru 
speciālistus dalīties ar savām zināšanām un panākumu stāstiem, ļaujot ne tikai iedvesmoties, bet arī smelties citu cilvēku pieredzi.

Pasākumu rīko biedrība „Heyday Latvia”, ar Daugavpils pašpārvaldes, Daugavpils Marka Rotko mākslas centra, fonda „DOTS”, kā arī Daugavpils un citu 
Latvijas uzņēmēju atbalstu.

Kontaktpersona jautājumu vai sadarbības piedāvājumu gadījumā:
Jevgeņija Žiģisova, jevgenijazigisova@gmail.com, 28669262

Organizatori Atbalstītāji

Informatīvais atbalstsPartneri
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Heyday: Встречи в формате meet-up и показ фильма 19 декабря

19 декабря в 14:45 в художественном центре им. Марка Ротко состоится главное латвийское мероприятие о креативных индустриях 
Heyday!

Митап — это неформальная встреча с людьми, которых объединяют схожие идеи и интересы. На митапе Heyday вы встретите и услышите 
истории успеха тех, кому близок креативный подход в бизнесе и креативные индустрии, кто увлечён темой развития городов, а также сможете 
обменяться контактами с другими участниками митапа.

В программе Heyday:
•	 Денис Щукин и Мария Буряк, руководитель и координатор образовательного направления международного проекта по изучению творческих 

индустрий в различных странах мира Calvert Forum (Санкт-Петербург). Цель проекта — развивать креативную экономику в городах России. 
Calvert Forum — это один из проектов организации Calvert 22 Foundation, которая развивает и поддерживает современную культуру в 
восточной Европе, России и центральной Азии.  

•	 Илья Красильщик (Рига/Москва) — издатель интернет-СМИ “Meduza”. Meduza — это русско-язычное независимое интернет-издание, редакция 
которого находится в Риге. Интересна Meduza еще и тем, что это первое российское издание, которое придумано прежде всего для телефона, 
т.е. работает не только на основе web сайта, но и мобильного приложения. С 2006 года Илья Красильщик был редактором сайта afisha.ru, а с 
2008-го по 2013 года занимал должность главного редактора легендарного журнала «Афиша» (Россия). 

•	 Алисе Семёнова (Рига) — сооснователь и дизайнер платформы для визуализации данных «Infogr.am».  «Infogr.am» даёт возможность быстро 
и удобно создавать инфографику и делиться ею. Этот инструмент используют миллионы человек по всему миру.

•	 Показ фильма американского фотографа и режиcсёра Гари Хаствита “Urbanized” (США). Фильм рассказывает  о том, как и кем создаются и 
проектируются города, и какое будущее их ждёт. Фильм позволит понять принципы, на которых строится успешное городское планирование.

Команда Heyday призывает 19 декабря смело задавать интересующие вопросы, обмениваться контактами, общаться и наслаждаться самым 
вкусным кофе Даугавпилса и рождественской домашней выпечкой!  
Вход свободный!

Следите за новостями и интервью с участниками на нашей странице facebook www.facebook.com/heyday.daugavpils.
Промо ролик мероприятия: https://youtu.be/zSxjP3-3Vv8

Коротко о проекте:
Heyday — это долгосрочный проект, посвящённый развитию креативных индустрий. Проект вдохновляет людей мыслить креативно и 
реализовывать свои идеи. Мы приглашаем лучших и интереснейших людей с разных концов мира поделиться своими историями успеха и 
знаниями, давая возможность не только вдохновляться, но и учиться на чужом опыте. 

Мероприятие организует общество “Heyday Latvia” при поддержке Даугавпилсского самоуправления, художественного центра им. Марка Ротко, 
фонда DOTS, а так же предпринимателей Даугавпилса и Латвии.

Контактная информация для вопросов или предложений о сотрудничестве:
Евгения Жигисова, jevgenijazigisova@gmail.com, 28669262.
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Heyday: meet-up and film screening, on December 19

On 19th of December, at 14:45 in Daugavpils Mark Rothko Art Centre, will be held Latvia`s main event about creative industries — “Heyday”.

Meet-up – is informal meeting, for people who share common interests. In this meet-up organized by “Heyday” team, you will meet persons, who are 
passionated about creative industries business, city planning, success stories and are eager to make new business contacts.

Program of the “Heyday” meet-up:
•	 Denis Shchukin (Денис Щукин), manager, and Maria Burjak (Мария Буряк), education division coordinator of the international project – “Calvert Forum” 

(Saint Petersburg), who specialize in studies of creative industries around the world. The main aim of the project is to develop creative economy in the 
cities of Russia. “Calvert Forum” is one of the sub-project of organization “Calvert 22 Foundation”, which supports and promotes contemporary culture 
in Russia and other countries of Eastern Europe, and Central Asia (Saint Petersburg, Russia).

•	 Ilja Krashilschik (Илья Красильщик – Riga/Moscow) — publisher of independent Russian language media “Meduza”, with main editorial office located 
in Riga. Interesting fact about “Meduza” project — it is the first web media in Russia made specially for mobile devices. From 2006 till 2008 Ilja 
Krashilschik was editor of afisha.ru, but later from 2008 – 2013 held post of chief editor at legendary magazine “Afisha” (“Афиша”) (Riga/Moscow).

•	 Alise Semjonova, one of the co-founders and designer of data visualization platform “Infogr.am”. This site gives ability to create and share infograms – a 
“must have” tool for visualization and presentation of any kind of information. Infogr.am is widely recognized service around the world, created here in 
Latvia (Riga).

•	 Screening of Gary Hustwit film „Urbanized”. A story behind this film is about people, who do modern city planning and what future awaits theirs 
creations. After this film you will be able to understand basic principles of successful nowadays city`s infrastructure planning (USA). 

On 19th of December, “Heyday” team encourages you to be active, ask questions you are interested to, build new contacts and enjoy most delicious 
deserts and coffee in Daugavpils, at the doorsteps of coming Christmas Eve!
Free admission! 

Visit our Facebook page www.facebook.com/heyday.daugavpils for more specified information about our meet-up activities and participants. 
Promo reel: https://youtu.be/zSxjP3-3Vv8

About the project:
“Heyday” – is long-term project, aimed to develop creative industries. We encourage people to be creative, believe in their ideas, and implement them, 
no matter how bold and crazy they may look at the start. That`s why we invite best and most interesting people from around the world, to share their 
experience and success formula for those who are eager to learn.

Meet-up is organized by association “Heyday Latvia”, with the support of Daugavpils municipality, Daugavpils Mark Rothko Art Centre, fond “DOTS” and 
entrepreneurs of Daugavpils and Latvia.

If you have any questions or cooperation offers, feel free to contact:
Eugenia Zhigisova, jevgenijazigisova@gmail.com, +371 28669262.
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